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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 13.10.2020
cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
ședință ce s-a desfășurat în Sala Centrului Cultural European Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Brebene Marinela
2. Dobrici Gheorghe
3. Grigoroiu Monica
4. Hantăr Ana Maria
5. Ianeț Constantin
6. Mateoiu Roxana
7. Roșoiu Daniela Cerasela
8. Sprinceană Eugen Dănuț
9. Trandafir Dorel Ioan
10. Trifu Marius Robertino

Au fost absenți următorii consilieri locali: doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier
Budoiu Ion, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, domnul consilier Miu Vasile, domnul consilier Popa
Constantin Tiberiu și doamna consilier Voicu Emilia Romelia.

Ședința a fost deschisă de doamna secretar general al orașului Pucioasa - jr. Catană Elena, care
spune că ședința a fost convocată prin dispoziția primarului nr. 775/12.10.2020 și că din consultarea
condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru desfășurarea ședinței.
Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot, aceasta fiind
aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Președinte de ședință, este domnul consilier Ianeț Constantin.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind necesitatea aprobării

încheierii unui Acord de Parteneriat între U.A.T.Oraș Pucioasa și Asociația Județeană de Ciclism Prahova,
având ca obiectiv PROMOVAREA STAȚIUNII TURISTICE PUCIOASA ȘI A ÎMPREJURIMILOR
ACESTUIA prin organizarea celei de-a treia ediții a concursului de ciclism de șosea Road Grand Tour
,, The Wall ” cu Start-ul si Finish-ul în Parcul Central al orașului Pucioasa.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că a devenit o
tradiție organizarea concursului de ciclism de șosea Road Grand Tour ,, The Wall ”, în acest an
desfășurându-se cea de a 3 - a ediție a acestui concurs, cu Start-ul si Finish-ul în Parcul Central al orașului
Pucioasa. Se propune încheierea unui parteneriat între orașul Pucioasa și Asociația Județeană de Ciclism
Prahova, care va avea ca obiectiv promovarea stațiunii turistice Pucioasa și a împrejurimilor acestuia,
precum și acordarea unui sprijin financiar de 10.000 lei necesară achitării serviciilor de cronometraj a
participanților, a amenajării traseului, a premierii sportivilor, a pregătirii pachetelor de concurs.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind necesitatea aprobării încheierii unui Acord de Parteneriat între U.A.T.Oraș Pucioasa și Asociația
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Județeană de Ciclism Prahova, având ca obiectiv PROMOVAREA STAȚIUNII TURISTICE
PUCIOASA ȘI A ÎMPREJURIMILOR ACESTUIA prin organizarea celei de-a treia ediții a concursului
de ciclism de șosea Road Grand Tour, „ The Wall ” cu Start-ul și Finish-ul în Parcul Central al orașului
Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind necesitatea aprobării
încheierii unui Acord de Parteneriat între U.A.T.Oraș Pucioasa și Asociația Clubul Sportiv BikeXpert
București, având ca obiectiv PROMOVAREA STAȚIUNII TURISTICE PUCIOASA ȘI A
ÎMPREJURIMILOR ACESTUIA prin organizarea unui concurs de ciclism (mountain-bike), cu Start-ul și
Finish-ul în Parcul Central al orașului Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul viceprimar Sprinceană Eugen Dănuț precizează că la acest proiect de hotărâre nu va
participa la vot și nici la dezbateri pentru că se consideră în conflict de interese, deoarece fiul său
Sprinceană Cătălin este team manager la BikeXpert.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Și aici este o tradiție de
organizare a acestui concurs de ciclism (mountain-bike) cu Start-ul si Finish-ul în Parcul Central al
orașului Pucioasa. Se va organiza cea de a 8 - a ediție a acestui concurs - BikeXpert Alpine Challenge -
Pucioasa cu Start-ul si Finish-ul în orașului Pucioasa, competiția va găzdui pentru a 2 - a oară Cupa
Națională de Mountain Bike Maraton - etapa finală.

Se propune încheierea unui acord de parteneriat între orașul Pucioasa și Asociația Clubul Sportiv
BikeXpert București, cu obiectivul general de promovare a stațiunii turistice Pucioasa și a împrejurimilor
acestuia și susținerea financiară de 20.000 lei.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind necesitatea aprobării încheierii unui Acord de Parteneriat între U.A.T.Oraș Pucioasa și Asociația
Clubul Sportiv BikeXpert București, având ca obiectiv PROMOVAREA STAȚIUNII TURISTICE
PUCIOASA ȘI A ÎMPREJURIMILOR ACESTUIA prin organizarea unui concurs de ciclism (mountain-
bike), cu Start-ul și Finish-ul în Parcul Central al orașului Pucioasa și este aprobat cu 9 voturi „
PENTRU ”, domnul viceprimar Sprinceană Eugen Dănuț nu participă la vot.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
local al U.A.T.Orașul Pucioasa pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul viceprimar Sprinceană Eugen Dănuț precizează că la acest proiect de hotărâre nu va
participa la vot și nici la dezbateri pentru că se consideră în conflict de interese, deoarece fiul său
Sprinceană Cătălin este team manager la BikeXpert, iar prin acest proiect de hotărâre se propune alocarea
sumei de 20.000 lei către Asociația Sportivă BikeXpert București.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că se propune susținerea financiară a celor
2 concursuri de la punctul 1 și punctul 2 cu suma de 10.000 lei, respectiv 20.000 lei, 30 mii lei - bănci și
coșuri, 30.000 lei - reparații trotuare, 20.000 lei - toaletare arbori, 5 mii lei medicamente cabinete școlare,
3.100 lei - reparații gard Școala nr. 3, 20.000 lei - consultanță și proiecte, 20.000 lei - indicatoare rutiere și
20.000 lei - chltuieli cu funcționrii - 1.000.000 total. Banii au fost luați de la obiective de investiții
finalizate sau care vor fi reprogramate pentru anul 2021.

Domnul consilier Ianeț Constantin întreabă ce se va întâmpla cu echipa de fotbal?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că anul competițional 2020 - 2021 nu li s-a

acordat niciun ban, a înțeles, pentru că dată fiind situația nu a putut viziona niciun meci, că membrii
echipei joacă destul de bine și crede că „ avem șanse să terminăm campionatul ”

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U.A.T.Orașul Pucioasa pe anul 2020 și este aprobat cu 9 voturi
„ PENTRU ”, domnul viceprimar Sprinceană Eugen Dănuț nu participă la vot.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea susținerii
financiare a Asociației Sportive Fotbal Club Pucioasa. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Hantăr Ana Maria membru al comisiei juridice prezintă avizul comisiei juridice
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela secretarul comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Se propune încheierea unui contract de
susținere financiară între U. A. T. Orașul Pucioasa și Asociația Sportivă Fotbal Club Pucioasa pentru
suma de 100.000 lei pentru turul sezonului competițional 2020 - 2021

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea susținerii financiare a Asociației Sportive Fotbal Club Pucioasa și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării
Anexei nr.1 la H.C.L. nr.20/19.02.2020 privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de
venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020-2023 modificat prin H.C.L. nr.65/28.04.2020, H.C.L.
nr.79/28.05.2020, H.C.L. nr.100/17.07.2020 si H.C.L. nr.113/14.08.2020, conform Anexei nr.1. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Hantăr Ana Maria membru al comisiei juridice prezintă avizul comisiei juridice
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că prin H.C.L. nr.20/19.02.2020 s-a aprobat obiectivele
cuprinse în lista creditelor de angajament pentru acțiuni multianuale pentru perioada 2020 - 2023. Acesta
a fost modificată prin H.C.L. nr.65/28.04.2020, H.C.L. nr.79/28.05.2020, H.C.L. nr.100/17.07.2020 si
H.C.L. nr.113/14.08.2020. Deoarece la rectificarea de buget din luna octombrie 2020, fondurile alocate
pentru investiția Pt + Amenajare spații verzi, locuri de joacă și iluminat public Cartier Filatură au fost
redistribuite, propunem includerea acestei investiții în lista creditelor de angajament pentru anul 2021.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea modificării Anexei nr.1 la H.C.L. nr.20/19.02.2020 privind aprobarea creditelor de
angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020-2023 modificat prin
H.C.L. nr.65/28.04.2020, H.C.L. nr.79/28.05.2020, H.C.L. nr.100/17.07.2020 si H.C.L.
nr.113/14.08.2020, conform Anexei nr.1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
IANEȚ CONSTANTIN

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


